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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia volebného zhromaždenia pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty 
Technickej univerzity vo Zvolene, konaného dňa 19. 02. 2025 o 10:00 h v miestnosti B3 na 

Technickej univerzite vo Zvolene, ul. T. G. Masaryka 24, 960 01 Zvolen. 
 
 
Prítomní členovia volebného zhromaždenia: Antal Christián Mojmír, Barna Viktória, Beliansky Šimon, 
Čulík Martin, Dzurenda Ladislav, Farkašová Elena, Gejdoš Pavol, Halászová Klaudia, Hiadlovský 
Vladimír, Huliak Daniel, Chochol Branislav, Ivan Ľubomír, Klement Ivan, Krišťák Ľuboš, Langová 
Nadežda, Lebocký Tibor, Lizoňová Denisa, Mamoňová Miroslava, Parobek Ján, Pašková Adriána, Patráš 
Igor, Vigašová Linda, Zachar Martin.   
 
Ospravedlnení členovia volebného zhromaždenia: Výbohová Eva. 
 
Neospravedlnení členovia volebného zhromaždenia: 0  
 
Prizvaní a hostia:  doc. Richard Kminiak, PhD. - kandidát na dekana Drevárskej fakulty TUZVO, 

prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD. - kandidátka na dekana Drevárskej fakulty 
TUZVO, členovia Akademickej obce Drevárskej fakulty TUZVO a ostatní hostia.  

 

 
 Program volebného zhromaždenia:  
 
1. Otvorenie  
2. Voľba verifikátorov zápisnice  
3. Správa volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity 

vo Zvolene o jej doterajšej činnosti  
4. Predstavenie uchádzačov na kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo 

Zvolene  
5. Verejné vypočutie uchádzačov na kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity 

vo Zvolene  
6. Voľba kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene  
7. Záver  

 
K bodu 1. Otvorenie  
Volebné zhromaždenie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo 
Zvolene (DF TUZVO) na funkčné obdobie od 01. 05. 2025 do 30. 04. 2029 otvoril predseda 
Akademického senátu Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene (AS DF TUZVO) prof. Ing. 
Ivan Klement, CSc. Na úvod privítal členov volebného zhromaždenia, prítomných členov Akademickej 
obce DF TUZVO i ostatných prítomných. Privítal tiež rektora Technickej univerzity vo Zvolene 
a uchádzačov na kandidáta na dekana DF TUZVO.   
Informoval prítomných, že voľba kandidáta na dekana DF prebieha v zmysle čl. 43 ods. 2 Štatútu 
Technickej univerzity vo Zvolene a čl. 9 Štatútu Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene.  
Kandidáta na dekana volí volebné zhromaždenie, ktoré sa ustanovuje tak, že AS DF TUZVO ako celok 
tvorí tri štvrtiny volebného zhromaždenia a zvyšnú štvrtinu tvoria osoby vymenované rektorom 
Technickej univerzity vo Zvolene. Ďalej predstavil členov volebné zhromaždenia vymenovaných 
rektorom Technickej univerzity vo Zvolene. 
 
Predseda AS DF TUZVO konštatoval, že volebné zhromaždenie pre voľbu kandidáta na dekana DF 
TUZVO je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina členov zhromaždenia. 
Prítomných bolo 23 členov volebného zhromaždenia. Následne prof. Ing. Ivan Klement, CSc. oboznámil 
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členov volebného zhromaždenia s programom rokovania, ku ktorému neboli vznesené žiadne 
pripomienky.  
 
 
K bodu 2. Voľba verifikátorov zápisnice  
 
Ďalším bodom rokovania bola voľba verifikátorov zápisnice. Predseda volebnej komisie navrhol za 
verifikátorov: doc. Ing. Jána Parobeka, PhD., Ing. Šimona Belianskeho a Ing. Ľubomíra Ivana, PhD. 
Súčasne vyzval členov volebného zhromaždenia, aby sa vyjadrili k podanému návrhu, resp. predložili 
iné návrhy. Iné pripomienky a návrhy neboli vznesené a preto sa pristúpilo k hlasovaniu o 
verifikátoroch zápisnice.  
 

Výsledok hlasovania: 

Celkový počet členov volebného zhromaždenia: 24 
Počet prítomných členov volebného zhromaždenia: 23 
 
doc. Ing. Ján Parobek, PhD. 
Za: 22 členov  
Proti: 0 členov  
Zdržal sa hlasovania: 1 člen  
 
Ing. Šimon Beliansky  
Za: 23 členov 
Proti: 0 členov  
Zdržal sa hlasovania: 0 členov 
 
Ing. Ľubomír Ivan, PhD. 
Za: 23 členov  
Proti: 0 členov  
Zdržal sa hlasovania: 0 členov 
 
Za verifikátorov zápisnice boli väčšinou hlasov prítomných členov volebného zhromaždenia pre 

voľbu kandidáta na dekana DF TUZVO zvolení: doc. Ing. Ján Parobek, PhD.,  Ing. Šimon Beliansky, 

Ing. Ľubomír Ivan, PhD. 

 
K bodu 3. Správa volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene o jej doterajšej činnosti  
 
Správu volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana DF TUZVO predniesol predseda volebnej 
komisie prof. Ing. Ivan Klement, CSc.  
Obsahom správy boli informácie o:  

- legislatívnych pravidlách voľby kandidáta na dekana DF TUZVO, 

- zložení volebnej komisie (prof. Ing. Ivan Klement, CSc. – predseda, doc. Ing. Martin Zachar, 
PhD. – člen zvolený AS DF TUZVO, Ing. Igor Patráš – člen určený rektorom TUZVO spomedzi 
osôb ním vymenovaných do volebného zhromaždenia),  

- časovom harmonograme prípravy volieb a zasadnutí volebnej komisie,  

- zozname navrhnutých kandidátov (doc. Ing. Richard Kminiak, PhD., prof. Ing. Ján Sedliačik, 
PhD.,  prof. Ing. Marina Sedliačiková, PhD.),  

- programe a priebehu volebného zhromaždenia.  
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Volebná komisia konštatovala, že v stanovenom termíne podávania návrhov na kandidáta na dekana 

Drevárskej fakulty bolo doručených 78 platných návrhov, pričom celkový počet navrhovateľov bol 85. 

Navrhnutými kandidátmi na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene boli: 

- doc. Ing. Richard Kminiak, PhD., 

- prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD., 

- prof. Ing. Marina Sedliačiková, PhD. 

Zoznam uchádzačov na kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene bol 

zverejnený dňa 31. 1. 2025. Zápisnica z rokovania volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana 

Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene, je súčasťou zápisnice ako príloha č. 1. 

Predseda volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana DF TUZVO, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., 

následne informoval volebné zhromaždenie o tom, že dňa 18.2.2025 sa prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD. 

písomne vzdal svojej kandidatúry. Uchádzačmi na kandidáta na dekana Drevárskej fakulty sú teda dvaja 

kandidáti, ktorí si pred začatím volebného zhromaždenia vylosovali poradie, v ktorom sa predstavia. 

1. doc. Ing. Richard Kminiak, PhD. 

2. prof. Ing. Marina Sedliačiková, PhD. 

K bodu 4. Predstavenie uchádzačov na kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene 
 
Kandidátov na dekana DF TUZVO predstavil predseda volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana 
DF TUZVO prof. Ing. Ivan Klement, CSc. Stručne uviedol ich charakteristiky ktoré vychádzali z údajov 
uvádzaných v ich odborných životopisoch (vzdelanie, odborná prax, ďalšie pracovné aktivity a pod.).  
 
K bodu 5. Verejné vypočutie uchádzačov na kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene  
 
V tejto časti uchádzači vo vylosovanom poradí predstavili svoje návrhy stratégie rozvoja Drevárskej 
fakulty na nasledujúce obdobie. Uchádzači prezentovali svoje plány jednotlivo, pričom vystúpenia 
uchádzačov boli limitované na maximálne 20 minút. Počas vystúpenia uchádzača nebol druhý uchádzač 
prítomný. 
 
doc. Ing. Richard Kminiak, PhD. sa vo svojom vystúpení venoval nasledovným témam, resp. otázkam 

a problémom:   

- SWOT analýza Drevárskej fakulty TUZVO 
- Veda a výskum – efektívny a prakticky orientovaný výskum, podpora kariérneho vedeckého 

rastu 
- Vzdelávanie – inovovanie spôsobu výučby, podpora všetkých odborov, modernizácia 

študijných programov, internacionalizácia 
- Prepojenie teórie s praxou, modernizácia infraštruktúry  
- Posilnenie identity fakulty 

 
prof. Ing. Marina Sedliačiková, PhD. sa vo svojom vystúpení venovala nasledovným témam, resp. 

otázkam a problémom:  

- SWOT analýza Drevárskej fakulty TUZVO 
- Kľúčové priority- vzdelávanie, veda, výskum, umenie   
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- Internacionalizácia a zintenzívnenie spolupráce s praxou 
- Potreba prezentácie úspechov študentov a zamestnancov 
- Manažérske skúsenosti, manažment a hospodárenie 
- Predstavenie svojich zručností a skúseností v anglickom jazyku 

 

V rámci verejného vypočutia boli položené uchádzačom nasledovné otázky: 

1. Denis Pinka: otázka na oboch kandidátov: Predstavte seba a Drevársku fakultu TUZVO 

v cudzom jazyku pre zahraničnú návštevu. 

Kminiak: Uviedol, že v rámci svojej doterajšej praxe absolvoval veľa zahraničných pobytov, pracoval 

v medzinárodných výskumných tímoch, riešil niekoľko zahraničných projektov, v ktorých komunikoval 

v cudzom jazyku. Momentálne je v strese a preto nebude odpovedať. 

Sedliačiková: v anglickom jazyku predstavila fakultu, odbory, stupne štúdia, predstavila infraštruktúru 

fakulty  a pod.  

2. Ľubomír Ivan: otázka na oboch: Otázka smerovala k Centru Inovácií vo VDL a modernizácii 

pílnice. 

Sedliačiková: Podporuje modernizáciu, je naklonená spolupráci, nevie sa číselne vyjadriť k danej 

problematike. 

Kminiak: Pílnica je fakultné pracovisko, spadá pod DF, jej súčasťou by malo byť aj laboratórium 

kompozitných materiálov. Je potrebné do nej investovať približne 40 000 €, hľadať zdroje, ktoré fakulta 

nemá. 

3. Šimon Kyseľ: otázka na oboch: Ako zvýšiť výkonnosť pracovníkov? 

Kminiak: Je potrebné pracovníkov zapájať do tímov, spolupracovať v rámci článkov a projektov, 

podporiť zamestnancov v sebavzdelávaní, využívať motivačný systém odmien na zvýšenie výkonnosti. 

Sedliačiková: Základom je komunikácia, identifikácia problému, dotazníky, rozhovory so 

zamestnancami, či vidia zmysel svojej práce, čo pre nich DF robí/nerobí, pomôcť ľuďom nájsť v čom sú 

dobrí. 

4. Viliam Púček: otázka na oboch: Ako chcú podporovať spoluprácu s organizáciou 

Woodenworld? 

Sedliačiková: Vyjadrila podporu študentom, potrebu zavedenia štipendií a propagácií ich aktivít. 

Kminiak:  Vyjadril uznanie študentom Woodenworldu za akciu Interfob, je potrebný aktívny prístup pri 

získavaní študentov. 

5. Karolína Bartáková: otázka na oboch: Ako chcú prilákať študentov? 

Kminiak: Je potrebné rozšíriť kampaň získavania nových študentov. Rozšíriť elektronickú propagáciu- 

Instagram, vytvoriť viac kanálov pre rôzne študijné odbory, mať multi odborový prístup k propagácii, 

šíriť dobré meno DF prostredníctvom študentov 

Sedliačiková: Vytvoriť marketingový biznis model získavania študentov pre celú DF, katedra KEMP 

využíva takýto model na získavanie študentov už istý čas a úspešne, viesť cielený marketing, osloviť aj 

školy, ktoré nie sú prioritne „drevárske“. 
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6. Iveta Čabalová: otázka na oboch: Aké kroky by mal dekan urobiť, aby sa zvýšila prepojenosť 

s praxou? 

Sedliačiková: Je potrebné rozšíriť komunikáciu so Zväzom spracovateľov dreva, firmami ako Kronospan 

a pod., prepojiť s riešením záverečných prác, komunikovať zdola nahor a naopak. 

Kminiak: Potreba komunikácia a spolupráce so Zväzom spracovateľov dreva, aktivity ako JOB DAYS- 

vytvorenie možnosti praxovania vo firmách  počas štúdia, aktuálne už niekoľko študentov túto možnosť 

využíva, Centrum inovácií vo VDL = nástroj na zapájanie študentov do praxe. 

7. Alexandra Bella: otázka na oboch: Ako prispeli k rozvoju a fungovaniu DF v minulosti? 

Kminiak: Uviedol niekoľko rovín, v ktorých pôsobil: dielne - vytvorenie študentského zázemia, 

spolupráca v rámci tímov - riešenie projektov, prepájanie s praxou, inovatívne formy vzdelávania, 

zapájanie odborníkov z praxe.  

Sedliačiková: Stála  pri tvorbe 11 akreditačných spisov, jej vedecký a odborný rast (vedecká hodnosť 

profesor) na podporu študijných programov, práca v AS TUZVO, riešenie problémov doťahuje do 

konca, zapája sa do riešenia problémov študentov. 

8. Ján Kalafús: otázka na Sedliačikovú: Aký je váš líderský ptenciál? 

Sedliačiková: Uviedla, že dokáže motivovať a viesť ľudí a je rozhodná a konzistentná v postojoch, 

dokáže preniesť kompetencie a komunikovať, ciele vytýčené do teraz vždy splnila. 

9. Viliam Púček: otázka na Sedliačikovú: Aký je jej postoj k úprave študijných programov, ktoré 

v súčasnosti obsahujú viaceré duplicity napr. aj v ekonomických predmetoch. 

Sedliačiková: Vyjadrila potrebu pristúpiť k úpravám a prehodnotiť študijné programy, túto možnosť už 

v súčasnej dobe fakulta má. 

10. Rastislav Igaz: otázka na oboch: aký je váš názor na obsadzovanie funkčných miest profesorov 

a docentov a na habilitačné a inauguračné konania. 

Kminiak: Funkčné miesta sú dôležité, je potrebné, aby boli obsadzované najkvalitnejšími odborníkmi, 

taktiež ale motivovať ľudí na následné reálne získanie vedeckého titulu. 

Sedliačiková: V súčasných päticiach zamestnancov zodpovedných za študijné programy sú 

kvalifikovaný odborníci, vždy, kde je to možné je potrebné reálne získania hodnosti  docent/profesor, 

je to potrebné z hľadiska ďalšieho fungovania fakulty. 

 
K bodu 6. Voľba kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene  
 
Tajná voľba kandidáta na dekana DF TUZVO sa uskutočnila priamo v miestnosti B3 na TU vo Zvolene 
po skončení verejného vypočutia uchádzačov. Na úvod predseda volebnej komisie, prof. Ing. Ivan 
Klement CSc., informoval členov volebného zhromaždenia o technickej a organizačnej forme priebehu 
voľby, vrátane spôsobu označenia hlasovacieho lístka. Následne sa pristúpilo k tajnej voľbe kandidáta 
na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene na funkčné obdobie od 01. 05. 2025 do 
30. 04. 2029. Prítomných bolo 23 členov volebného zhromaždenia. Po ukončení tajnej voľby a spočítaní 
hlasov členmi volebnej komisie, boli vyhlásené nasledovné výsledky voľby kandidáta na dekana 
Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene:  
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Počet všetkých členov volebného zhromaždenia: 24 
Počet prítomných členov volebného zhromaždenia: 23 
Počet členov volebného zhromaždenia, ktorým boli vydané hlasovacie lístky: 23  
Počet odovzdaných platných hlasovacích lístkov: 20 
Počet odovzdaných neplatných hlasovacích lístkov: 3 
Počet neodovzdaných hlasovacích lístkov: 0 
 
doc. Richard Kminiak, PhD.             8 hlasov 
 
prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD.     12 hlasov 
 
 
Volebná komisia pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene 

konštatuje, že žiadny z uchádzačov na kandidáta na funkciu dekana Drevárskej fakulty Technickej 

univerzity vo Zvolene v zmysle čl. 9 Štatútu Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene, nezískal 

potrebnú nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých členov volebného zhromaždenia. Do 2. kola volieb 

postupuje uchádzač, ktorý získal v 1. kole najvyšší počet hlasov - prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD.  

  

2. kolo voľby 

Predseda volebnej komisie, prof. Ing. Ivan Klement CSc., informoval členov volebného zhromaždenia 
o priebehu voľby a spôsobe označenia hlasovacieho lístka. Následne sa pristúpilo k tajnej voľbe 
kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene 
 
Po ukončení 2. kola tajnej voľby a spočítaní hlasov členmi volebnej komisie boli vyhlásené výsledky 
voľby kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene:  
 
Počet všetkých členov volebného zhromaždenia: 24 
Počet prítomných členov volebného zhromaždenia: 23 
Počet členov volebného zhromaždenia, ktorým boli vydané hlasovacie lístky: 23  
Počet odovzdaných platných hlasovacích lístkov: 21 
Počet odovzdaných neplatných hlasovacích lístkov: 2  
Počet neodovzdaných hlasovacích lístkov: 0 
 
prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD.      
s navrhovaným kandidátom na dekana DF TUZVO 
 
súhlasím              14 hlasov 
nesúhlasím   7 hlasov 
 

Volebná komisia pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene 
konštatuje, že prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD. bola nadpolovičnou väčšinou hlasov volebného 
zhromaždenia zvolená za kandidátku na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene 
na funkčné obdobie od 01. 05. 2025 do 30. 04. 2029. 
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K bodu 7. Záver  
Volebné zhromaždenie ukončil predseda volebnej komisie a predseda AS DF TUZVO prof. Ing. Ivan 
Klement, CSc. Zúčastneným členom volebného zhromaždenia poďakoval za účasť a konštruktívny 
prístup.  
 
Vo Zvolene, 21.2.2025  
 
Zapísala: Ing. Denisa Lizoňová, ArtD.   ............................................................  
tajomníčka AS DF TUZVO  
 
Verifikátori: 
 
doc. Ing. Ján Parobek, PhD.   .............................................................  

Ing. Šimon Belianksky    ............................................................  

Ing. Ľubomír Ivan, PhD.    ............................................................  

 
Schválil: 
prof. Ing. Ivan Klement, CSc.      ............................................................  
predseda volebnej komisie a predseda AS DF TUZVO  
 
Celkový počet strán zápisnice: 7 s.  
Počet príloh: 1 (Príloha  – Zápisnica z rokovania volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana 

Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene, konaného dňa 30.01.2025 o 13:30 hodine) 


